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Podgorica, 24. april 2025. godine

skupStini crnegore

Na osnovu clana 69 stav 2 Poslovnika Skupstine Crne Gore, Odbor za ekonomiju, finansije i

budzet, sa 60. sjednice, odrzane 24. aprila 2025. godine, podnosi

izvjeStaj
0 razmatranju PREDLOGA ZAKONA 0 OSTVARIVANJU PRAVA NA FINANSIJSKU PODRSkU LICIMA

KOJA SU BILA ZAPOSLENA U PRIVREDNIM DRUSTVIMA U SEKTORU DRVOPRERADIVACKE

INDUSTRIJE, koji su podnijeli poslanici: Boris Bogdanovic, Zdenka Popovic, Andela Vojinovic, Nikola

Rovcanin, Albin Ceman, Momcilo Lekovic i Dusko Stjepovic.

U uvodnom obrazlozenju, predstavnik predlagaca zakona, poslanik Nikola Rovcanin,

upoznao je Odbor sa osnovnim razlozima za predlaganje Zakona o ostvarivanju prava na finansijsku
podrsku licima koja su bila zaposlena u privrednim dru§tvima u sektoru drvopreradivacke industrije,
a kojim se daje osnova za pravicno namirenje onim radnicima drvopreradivacke industrije koji su
nakon prestanka radnog odnosa usljed stecaja privrednih drustava, u cijoj vlasnickoj strukturi je bila
Drzava, bili primorani da podu u prijevremenu penziju, a da pritom nisu stekli pravo na dobijanje
sredstava po osnovu socijalnih programa koje je sprovodila Vlada Crne Gore u periodu prije
donosenja ovog zakona. Shodno navedenom, ovim zakonom nastoje se rijesiti socijalni i fmansijski

probleini bivsih zaposlenih radnika iz sektora drvopreradivacke industrije, koji su uvodenjem

stecajnog postupka ostali bez mogucnosti daljeg poslovnog angazovanja, ostvarivanja prava na puni

iznos penzija i bez sredstava po osnovu socijalnih programa. Zaposleni u takviin privrednim

drustvima su, prema navodima predstavnika predlagaca zakona, bili posebno ranjiva kategorija u
periodu tranzicije, jer su prilikom uvodenja stecaja i prilikom privatizacija ovih kompanija dodatno
obespravljeni. Takode, ukazano je da su slicnim zakonskim rjesenjem obesteceni bivsi radnici

metalske i rudarske industrije, kao i da je fiskalni efekat ovog predloga, prema procjeni predlagaca
zakona, izmedu 6 i 7 milona eura

Na Odboru je konstatovano, da na Predlog zakona, do razmatranja istog na sjednici, nije

dostavijeno misljenje Vlade.

Tokom rasprave pozitivno je ocijenjena namjerea predlagaca i iskazano misljenje da ovim

zakonom treba obuhvatiti i radnike tekstilne industrije kako bi se otklonila nepravda prema bivsim

zaposlenim i u ovoj oblasti.

Poslanik Milos Konatar je najavio podnosenje amandmana na Predlog zakona, kako bi se u

tekstu ovog zakona uvrstili i zaposleni iz tekstilne industrije.

Odbor je, nakon rasprave, sa sedam glasova „za" odlucio da predlozi Skupstini da usvoji

Predlog zakona o ostvarivanju prava na finansijsku podrsku licima koja su bila zaposlena u

privrednim drustvima u sektoru drvopreradivacke industrije.

Za izvjestioca Odbora na sjednici Skupstine odreden je poslanik Velimir Dokovic.
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